
 

 

 

Skolebestyrelsesmøde nr. 1 

 
18. september 2024 kl. 16.30 – 18.00 

 

Deltagere:  Toke Arndal, Christina Luise Andersen, Kaare Kramer, Mette-Lene 

Glassow Nielsen, Kristian Traberg Larsen, Katrine Brammer Bork, Fie 

Maké, Katrine Ladegaard Mikkelsen, Asmus Øhlenschlæger, Malene Vis-

sing Tønder, Rikke Nissen Hansen, Lone Wrøbell, Joan Blak Clausen, Pe-

ter Hougaard. 

 

Fraværende: Joan, Malene, Kristian 

 

Mødeleder: Toke 

 

Referent: Peter  

 

Mødet afholdes i mødelokale 12  

 
1. Godkendelse af referat 

godkendt 

 
2. Orientering fra 

a. Formand 

 

Toke har været til formøde forud for dialogmøde med skoleafdelingen. Ønske om at der 

fortsat er fokus på mangfoldighed. Ønske om at starte en proces omkring skoledistrikter.  

Kåre stopper i bestyrelsen. 
 

b. Skoleleder 

Næste Dialogmøde bliver på Tallerupskolen.  

God start på skoleåret. Vi har taget imod nye medarbejdere. 3 stillinger i autisme, 1 stil-

ling i udskoling og en ny morgenåbner i sfo, samt en barselsvikar. Særligt fokus på at 

tage godt imod nye medarbejdere.  

Som noget nyt skal vi have lærerstuderende på Tallerup, de starter i uge 39.  

Der er ny skolechef i kommunen, Espen Fossar. Han har besøgt skolen og hilst på le-

delse og skolebestyrelsesformand.  
 

c. Elevrådet. 
 

Har sendt besvarelse til ministeriet om, hvad god undervisning er. 

 
3. Punkter til drøftelse 

 
a. Suppleringsvalg til skolebestyrelsen 

 
Der skal vælges en forældre fra Autisme afdelingen. Der skal afholdes et opstillings-
møde. Toke og Lone finder en dato. Lone inviterer forældre fra Autisme til at stille op.  
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b.  Den Nationale Trivselsmåling. 
Vi har fulgt landsgennemsnittet i mange år og gør det fortsat. Vi ligger pænt i Assens 
kommune. Vi er meget ”gennemsnitlige”.  
DR har lavet egen statistisk fremstilling. Skolebestyrelsen er obs. på pauserne samt læ-
rernes evne til at få ro. Men generelt en rigtig god trivsel på skolen.  

 

c. Tilbagemelding fra forældremøder 
Dejligt at møderne ikke er informationstunge. Dejligt at snakke sammen som forældre. 
Mobilsnak i indskoling. Godt at forældrene får plads til at deltage og snakke.  
2.årgang har talt meget om lejrskole, forældrene er bekymrede, hvis det bliver aflyst.  
 

d. Delegerede til skole og forældre.  

Toke, Christina og Fie deltager.  
 
 

e. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøder 
Fremover sendes referatet til bestyrelsens medlemmer, når det er redigeret færdigt. 
Hvis et medlem har bemærkninger til referatet, skrives pr. mail til bestyrelsen. Hvis in-
gen bemærkninger er modtaget, betragtes referatet som godkendt. Medlemmerne skri-
ver ikke længere under på referatet fra forrige møde.  
 
 

 
4. Punkter til orientering 

 
a. Økonomi 

Vi er pt. 391 elever, hvilket betyder en reduktion i skolens tildeling af midler, da man 
får ekstra midler når skolen er over 400 elever. Vores mindre økonomi skyldes færre 
elever. Ledelsen læser vikartimer og morgenåbner. Der er også timer for udskolingens 
6.-7. lektioner, hvor eleverne kan blive sendt hjem med en opgave eller lektie.  
Skolen får egen økonomi i autismetilbuddet til det nye budgetår.  
Vi holder vores budget pt. Og ligger ”pænt” i forhold til det forventede underskud.  

 
b. Videre arbejde med implementering af grundfortællingen 

Forældremøderne. Alt vi arbejder med skal relateres til grundfortælling.  
Projekt på mellemtrinnet om motivation. Indskoling har projekt om bevægelse sammen 
med dansk skoleidræt. Efter jul har vi et samarbejde med PPR om det fysiske lærings-
miljø.  
 

c. Princip for undervisningens organisering 
Ledelsen udarbejder udkast til revidering af princippet, som drøftes på næste møde.  
 
 

d. Medicinhåndtering 
Information om skolens instruks/vejledning til håndtering af medicin. Skolen udleverer 
kun medicin, som er ordineret af en læge. Det gælder også håndkøbsmedicin, det udle-
veres også kun, hvis det er lægeordineret.  
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5. Eventuelt 
 
10 okt. 17-20 tilbud om et Skolebestyrelses kursus. Invitation er sendt på mail den 
29/8. Tilmelding til Susanne, så sender hun en samlet tilmelding fra Tallerupskolen.  
 
 
Punkter til næste møde 

- Princip for undervisningens organisering 
- Tilbagemelding fra kursus for skolebestyrelser den 10. oktober 
 

 

 


